
To facilitate the road re-alignment works of Fanling Highway northbound, the slip road leading from Hong Lok Yuen Road to 

Fanling Highway northbound will be temporarily closed from 00:30 a.m. to 06:00 a.m. on 4 November 2018.  During the road 

closure period, vehicles on Hong Lok Yuen Road or Tai Po Road – Tai Wo northbound heading for Sheung Shui and Yuen 

Long can travel via Lam Kam Road Interchange, Tai Wo Service Road West northbound, Wo Hing Road southbound,       

roundabout, Wah Ming Road northbound, Pak Wo Road westbound, So Kwun Po Road northbound, So Kwun Po Road             

roundabout back to Fanling Highway northbound. Vehicles on Hong Lok Yuen Road heading for  Sheung Shui and Yuen Long 

can also travel via Tai Po Road – Tai Wo southbound, Tai Po Tai Wo Road westbound, slip road back to Tolo Highway         

northbound. Motorists are advised to follow the instructions on site and drive in utmost care. 

Please see below details the temporary road closure: 

00:30 a.m. to 06:00 a.m. on 4 November 2018 

為配合粉嶺公路北行的重新定綫工程， 康樂園路通往粉嶺公路北行的支路將於 2018 年 11 月 4 日凌晨零時 30 分至上午

6 時全線封閉。沿康樂園路或大埔公路-大窩段北行前往上水及元朗的車輛，可改經林錦公路交匯處、大窩西支路北行、

和興路南行、迴旋處、華明路北行、百和路西行、掃管埔路北行、掃管埔路迴旋處返回粉嶺公路北行。沿康樂園路前往

上水及元朗的車輛，亦可改經大埔公路-大窩段南行、 大埔太和路西行、支路返回吐露港公路北行。有關地點將會設置

適當臨時交通輔助設施，駕駛人士請遵照指示，並小心駕駛。 

有 關 臨 時 封 閉 道 路 詳 情 如 下 :  

2018 年 11 月 4 日凌晨零時 30 分至上午 6 時 

臨時封閉康樂園往粉嶺公路北行支路 
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路政署將密切留意交通情況並採取必要措施，務求將交通影響減至最低。如對上述交通安排有任何查詢，請致電二十四小時熱線: 8208 2230。 
Highways Department will closely monitor the traffic conditions and implement any necessary measures to ensure the traffic impacts are kept to a minimum. 
Should you have any enquiries, please call the 24-hour hotline: 8208 2230. 


